



## Protokoll Styrelsemöte i föreningen MALENBO

29 Juni 2022 kl 18.30 hos Gunnar och via Zoom

**Närvarande:** Gunnar Ericsson, Karin Wennström, Caroline Prabert, Martin Widin, Yen Ly-Huynh, Britta Unander-Scharin, Gustaf Lindskog, Lena Elisson

**Ej närvarande:** Ann-Louise Abbestam, Kjell Frunck

1. **Öppnande** - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och förklarade mötet öppnat.
2. **Dagordningen** gicks igenom och godkändes.
3. **Föregående protokoll från 28 Maj** godkändes och lades till handlingarna.
4. **Val av justeringsman** – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte ordföranden justera dagens protokoll.
5. **Från att-göra-listan** (ny "Att-göra-lista" i blått)
  - a. **Årsmötet, samt samkväm** – Caroline har talat med Backahill och Fredrik Henrysson, som är ansvarig för projekten på Bjäre kommer gärna till vårt årsmöte efter sin semester. Därmed bokar vi in årsmötet i början av augusti.  
Vi beslutade att ha samkvämet separat, då ingen lämplig lokal hittats till både årsmöte och samkväm/grillning. Vi beslutade ha samkvämet med korvgrillning på stranden vid grillplatsen närmast Tångbryggan, onsdagen den 10 augusti.  
**Karin** bokar sessionssalen till årsmötet  
**Caroline** skriver inbjudan för årsmötet och samkvämet  
**Caroline** bekräftar datum med Fredrik Henrysson  
**Caroline** skriver ut kartor för utdelning av pappersinbjudan  
**Martin** förbereder räkenskaperna och sänder till revisorerna.  
**Alla** hjälps åt med utdelning i brevlådor, senast 2 veckor före årsmötet.
  - b. **Parkering på allmänningen korsningen Tångvägen/Parkvägen** – Alla närliggande bostäder har fått information om att kommunen lämnat in en bygglovsansökan till samhällsbyggnadsnämnden, gällande parkeringsplats på denna gröning 1 juni – 31 augusti. Ingen av oss tycker detta är en lämplig idé och kommer motsätta oss detta.

**Gunnar** gör förslag på skrivelse och sänder till styrelsen för påseende.

- c. **Vindskyddet på bryggan som stormen tagit.** - Många badande har tagit kontakt med oss i styrelsen och hoppas att vi kan få upp något liknande som tidigare vindskydd, så snart som möjligt. För att detta ska vara möjligt, behöver vi beställa färdiga partier som är möjliga att sätta och upp ta ned på enkelt sätt. Gunnar har fått godkännande från kommunen att utföra detta på föreningens bekostnad (genom Andreas Jansson och Marie Eriksson).  
**Caroline och Gunnar** träffas i dagarna för att gemensamt beställa något lämpligt.
  - d. **Skötsel av boulebanan**  
**Lena** köper en kratta till boulebanan och märker den med föreningens namn.  
**Gunnar** skriver en skylt och plastar in, och sätter upp vid boulebanan.
  - e. **Skötsel av vegetation kring Örebäcken** - Bordlades till nästa möte.  
**Kjell** kommer specificera åtgärder och även kontakta expertis för att sedan kontakta kommunen med en tillförlitlig kritik och önskan om åtgärd.
  - f. **Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya järnvägsstationshuset** – Bordlades till nästa möte  
**Kjell** tar tag i detta igen när han kommer ned till Båstad i mitten av juni.
  - g. **Den lilla träbron över Örebäcken**, nedanför platsen där Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras. Kjell tog upp detta på tidigare möte. (Sparas i protokollet för att inte glömmas bort.)  
**Vi** tar upp detta på nästa möte med kommunen om inte **Kjell** skriver separat till kommunen i ärendet.
  - h. **Lyktstolpe nedkörd i Havsbadsparken.** Bordlades till nästa möte.  
**Ann-Louise** fortsätter att följa upp ärendet med kommunen.
6. **Avtalet Stensåbron.** Bordlades till hösten.  
**Gunnar** sänder/lämnar en ny skrivelse där han tydligt skriver detta.
  7. **Ordförandeskap i styrelsen** – Gunnar har flaggat för att han önskar avgå som ordförande. Britta har talat direkt och indirekt med några personer som är intresserade av att gå med i styrelsen. Vi vet ej än om de kan vara kandidater till ordförandeskapet.  
**Britta** sänder kontaktuppgifter till Gunnar och Caroline.
  8. **Övriga frågor.**  
Caroline påminde oss om att många gamla pärmar med material från föreningen står hos hemma hos Gunnar.  
**Karin, Lena och Caroline** har åtagit sig att gå igenom dem under

sommaren och det som skall sparas, skall scannas in och läggas in på vår hemsida.

9. **Nästa möte** – Vi beslutade att nästa möte skall äga rum tisdagen den 26 juli 2022 kl 17.00 hemma hos någon. **Caroline** sänder ut en kallelse när det närmar sig.
10. **Alla fysiskt närvarande styrelsemedlemmar tackade Agneta och Gunnar för god dryck och fräscht sommartilltugg.**
11. **Avslutning** – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.

Lund den 3 Juli 2022

Vid protokollet:

\_\_\_\_\_

Caroline Prabert

Justeras:

\_\_\_\_\_

Lena Elisson

\_\_\_\_\_

Gunnar Ericsson, ordförande